
 
 
 
Begrunna spørsmål til Ordførar 
for Kommunestyret 17. desember 2020. 
 
 
Rekkjefølgekrav Seim skule 
 
Då nye Seim skule vart bygd i 2013, var det då rekkjefølgekrav til gong  
og sykkelveg for skuleelevane i forbindelse med utbygginga? 
 
Kva skjedde i saka, vart det vedteke utsettelse av krava til gong og  
sykkelveg, og i så tilfelle i kor long tid? Blei det gjort dispensasjon  
for gong og sykkelveg, og vil Ordførar setje saka på dagsorden politisk  
att, slik at elevar, barnehageborn og innbyggjarar i Seimsbygda kan sjå  
fram til sikker skuleveg som var dei opprinnelege intensjonane i  
rekkjefølgekravet då den nye barneskolen vart bygd? 
 
Meiner Ordførar at 11 stk fartsdumparar på ein smal og uoversiktleg  
fylkesveg er tilstrekkeleg trafikksikring for elevane ved skulen? 
 
 
Spørsmålstillar: 
 
Morten Klementsen 
Uavhengig UA 
 


